

# XYL- 350S

Automatic Shrinkable  
Label Inserting Machine  
全自動立式自動套標機



## 機械特性

1. 獨特豪華亮麗外觀造型，採用不銹鋼包覆設計，符合機械設計規範，單一機體安裝方便。
2. 機械設計採用模組化設計，拆裝更換方便迅速。
3. 所有調整模組，採用運動式設計，操作簡便，調整迅速。
4. 驅 系統使用精密齒輪設計，穩定的傳動速度，可達到標籤長度  $\pm 1\text{mm}$  公差要求。
5. 使用超音波電眼自動同步送料，配合彈簧張力控制系統，確保膜料輸送更穩定。
6. 吸震式送料組，提高供料的穩定。
7. 採用高效能三菱 PLC 控制器，搭配彩色螢幕人機介面，提供簡易高靈敏度操作控制。
8. 機台設計可依標籤長度設計，標長可至 300mm 以上。

## Features

1. Machine constructed by stainless steel with especially and luxurious appearance. Conform to safety regulation. Single machine structure ensures convenient installation.
2. Modular design for quick changeover.
3. All adjustable modular with synchronous design, minor operation and adjustment.
4. The accurate gear wheel design for driver system to stable the transmission speed and limit the label height within (+/-) 1mm tolerance.
5. Using supersonic sensor to detect sleeve with spring tension controller system for ensuring the feeding sleeve steady.
6. Sleeve guider section with sliding system for sleeve supply steadily.
7. Colorful interface touch controller has highly sensitive operation by collocate with High Performance Mitsubishi PLC controller.
8. Machine design can fit the label height up to 300mm and above.

電源 Power source:	3P / 220V ~ 415V
生產速度 Production rate:	350 BPM (標籤長度180, label length 180 mm)
瓶罐直徑 Range of bottle diameter:	$\varnothing 25 - \varnothing 125$
套標長度 Label Insertion length:	25 mm ~ 220 mm
標籤厚度 Range of label thickness:	0.035 ~ 0.08 mm
膜料材質 Material:	PVC, PET, OPS
總功率 Total Power:	5 KW
主機機械尺寸 Machine dimenstons (L x W x H):	1190 x 1250 x 2100 mm